
    
 
     

 Odbor za osiguravanje i unapređivanje kvalitete  Učiteljskog fakulteta u Rijeci 
    Rijeka, Sveučilišna avenija 6  
 
      U Rijeci, 10. studenog 2022. godine  
 

 
Z A P I S N I K  br. 69 

 
 
 
 

Sa Sjednice Odbora za upravljanje i unapređenje kvalitete Učiteljskog fakulteta u Rijeci, 

održane 10. studenog 2022. godine u učionici 380 na Učiteljskom fakultetu. 

Ukupan broj članova:  8  

Prisutni članovi Odbora:   

- Vesna Katić, viši predavač – predstavnica nastavnika Katedre za metodiku nastavnih 
predmeta prirodnih i društvenih znanosti 

- Tajnik Učiteljskog fakulteta Željko Ševerdija, dipl. iur., predstavnik stručnih službi  
- Davorka Guštin, prof. – predstavnica vanjskih dionika (vrtić)  
- Ivona Marešić, predstavnica studenata 
- doc.dr.sc. Anita Rončević - predsjednica Odbora i predstavnica nastavnika Katedre za 

metodike nastavnih predmeta  humanističkih znanosti i umjetnosti 
 
- Opravdano odsutni: Željka Ivković Hodžić, predavač – predstavnica nastavnika Katedre za 

obrazovne znanosti, doc. dr.sc. Ester Vidović, predstavnik članova Uprave Fakulteta, 
Jasna Vukonić-Žunić, mag. prim. educ. – predstavnica vanjskih dionika (škola) 

 

Voditelj sastanka: doc. dr. sc. Anita Rončević 

Zapisničar: doc. dr. sc. Anita Rončević 

 

 
 
 
 
 
 



Dnevni red: 
1. Prihvaćanje dnevnog reda 69. sjednice Odbora za osiguravanje i unapređivanje 

kvalitete Učiteljskog fakulteta 
2. Usvajanje zapisnika s 68. Sjednice Odbora za osiguravanje i unapređivanje 

kvalitete Učiteljskog fakulteta 
3. Izlaganje predstavnika Studentskog zbora 
4. Donošenje konačnih odluka i mjera o profesionalnom usavršavanju  nastavnice 

Neve Slani na temelju studentskih evaluacija 
5. Provedba SWOT analize 
6. Razno 

 
Ad 1 
 
Predsjednica Odbora za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete predložila je članovima Odbora 

nadopunu dnevnog reda 69. sjednice. Predložila je da se unese na mjestu točke 3 točka 

dnevnog reda koja bi glasila: Izlaganje predstavnika Studentskog zbora. Ostale točke 

predviđene za 69. sjednicu pomaknule bi se za jedno mjesto.  

Prisutni članovi jednoglasno su prihvatili revidiranje dnevnog reda i bili suglasni s novim, 

predloženim dnevnim redom.   

 

 
Ad 2  
 
Predsjednica Odbora za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete, pozvala je članove na 

usvajanje zapisnika sa 68. sjednice Odbora za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete. Prisutni 

članovi jednoglasno su usvojili Zapisnik.   

 
Ad 3 
Predsjednica Odbora za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete pozvala je predstavnice 

Studentskog zbora, nakon zamolbe za prisustvovanje na sastanku Odbora za kvalitetu UF-a. 

Sastanku su, pored predstavnice Studentskog zbora, prisustvovala i dva predstavnika 

studenata. Članove Odbora su informirali o postupcima i ponašanjima nekih nastavnika, 

kojima dovode u pitanje prava i obveze studenata tijekom studiranja. Ponašanja o kojima su 

imali potrebu informirati Odbor za kvalitetu su sljedeća:  

• pogrdni izrazi i prijetnje upućene studentima, što rezultira doživljajima studenata 
kojim su direktno ugroženi (kontinuirani stres, problemi sa snom, prehranom i ostalo 
što u stanju takve negativne uzbuđenosti utječe na zdravstveno stanje studenata, pa i 
namjere o odustajanju od studija, strah od dodatnih upita zbog nejasnoća u izvršavanju 
predmetom predviđenih zadataka) 

• održavanje konzultacija u trajanju i u vremenu koje nije nije  usklađeno sa studentskim 
obvezama na predmetu i općenito nastavnom satnicom 

• nemogućnost ponavljanja realizacije zadatka predviđenog na predmetu 

• održavanje refleksija koje ne doprinose kvaliteti rada na predmetu, već utječu štetno 
na studenta 



• kontinuirane usporedbe s postignućima prethodnih generacija i predviđanjima za ovu 
generaciju – u negativnom kontekstu 

• etiketiranje studenata pogrdnim nazivima pri neizvršavanju pojedinih aktivnosti 
predviđenih kolegijem, čak i u situacijama kada su studenti istovremeno sudjelovali na 
drugim aktivnostima kao predstavnici UF-a 

• nepripremljenost nastavnika za održavanje nastave, što je vidljivo iz kontinuiranog 
čitanja s papira tijekom trajanja nastavnih sati 

• informiranje studenata o obvezama na predmetu i povratne informacije nakon 
izvršenih obveza ne slijede normalni tijek zbivanja 

• optuživanje studenata za prepisivanje bez jasnih argumenata 

• cjelokupna organizacija sadržaja i rada na kolegiju studentima nije logična i teško mogu 
povezati s nazivom kolegija 

 

Nakon napuštanja sjednice Odbora, predsjednica je pozvala članove na komentiranje i davanje 

prijedloga za daljnje postupanje u skladu s iznesenim.  

U raspravu su se uključili svi prisutni članovi i donijeli sljedeće zaključke:  

1. Predstavnici Studentskog zbor i predstavnicima studenata dobit će povratnu informaciju 

na idućoj, 70. sjednici Odbora za kvalitetu  

• Datum povratne informacije je 24.11.2022. godine  

• Izvršitelj je tajnik dipl. iur. Željko Ševerdija, koji će dati informaciju u suglasju s pravnom 

regulativom.  

 

Ad 4 

 
Predsjednica Odbora za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete informirala je prisutne o stanju 
studentske evaluacije nastavnice Neve Slani, što je izazvalo nedoumice kod izdavanje potvrde 
o studentskoj evaluaciji nastave potrebnoj za izbor.  
U raspravu su se uključili svi prisutni članovi i donijeli sljedeće zaključke: 
1. Svi članovi Odbora i nastavnica Neva Slani bit će pozvani na 70. sjednicu Odbora za 

Kvalitetu  

• Rok izvršenja je 24.11.2022. godine 

• Izvršitelji su članovi Odbora za kvalitetu.  

 
Donošenje konačnih odluka i mjera o pisanju potvrde i profesionalnom usavršavanju  
nastavnice Neve Slani na temelju studentskih evaluacija odnosi se na slijedeće zaključke: 

1. Kolegici Nevi Slani napisat će se potvrda o studentskoj evaluaciji nastave radi dostave 
dokumenta u proceduri njezinog izbora, uz uvjet realizacije navedenih mjera pod Ad 4 
ovog teksta 

2. Zatražena je povratna informacija o mjerama koje su poduzete u budućem nastavnom 
radu kolegice Neve Slani.  Postupak se temeljio na razgovorima s članovima prethodne 
Uprave Fakulteta i provedbe nastavničine samoevaluacije.  

2.    Na temelju prethodno navedenih aktivnosti članovi Odbora predlažu slijedeći protokol:  

a. samoevaluacija 



b. tražit će se od kolegice da sama predloži stručno usavršavanje i napiše plan 
rada 

c. tražit će se od kolegice da se dodatno educira u području metodike 
matematike (npr. prouče se svi priručnici prof. J. Đurović i druga literatura, da 
u 1. semestru metodike napiše nastavnu pripremu koju bi dala na uvid 
kolegici prof. dr.sc Sanji Rukavini, da bude nazočna na nastavnim izvedbama iz 
matematike od 1.-4. razreda osnovne škole i sl.) 

d. kontaktirat će se prof. dr. sc Sanja Rukavina radi suradničke procjene i zamolit 
će se za pomoć i suradnju 

e. kolegici Nevi Slani bit će upućen poziv na sjednicu Odbora za kvalitetu 
24.11.2022. u 12,30 h u prostoriji 380 na razgovor kako bi se shvatila 
ozbiljnost situacije 

3.Članovi Odbora predlažu da se točke 2a i 2b realiziraju do kraja 2022. godine, a sve 
ostale, iduće godine.  

 
 

Ad 5 

 

Predsjednica Odbora informirala je članove Odbora o tome da je Dekan Učiteljskog fakulteta 
u Rijeci izv.prof.dr.sc. Darko Lončarić dao suglasnost za provođenje swot analize. Planirano je 
poslati istu na sve mailove svih djelatnika Učiteljskog fakulteta te omogućiti rok od 15 dana za 
dostavljanje povratne informacije s naznačenom jasnom uputom o proceduri ispunjavanja tj. 
odgovaranja i uputom o provedbi SWOT analize. Predviđeno vrijeme provedbe SWOT analize 
je od 11. do 25. studenog 2022. godine. 

 

 

Ad 6 

 
Pod točkom Dnevnog reda razno, članovi nisu imali sadržaja. 

 
 
 

predsjednica  
Odbora za osiguravanje i unapređivanje kvalitete  

Učiteljskog fakulteta: 
                                                                                                                                            

    doc. dr. sc. Anita Rončević   v.r. 
 

 


